
 
 

 

Kandidatenboek Volt Flevoland 

Wouter van der Wal 

Co-voorzitter 

 

Als Industrieel Ontwerper heb ik mij 

gespecialiseerd in het ontwerpen van 

toekomstvisies op het fysiek-digitale 

grensvlak. Hoewel ik jarenlang voor 

internationale bedrijven werkte, reikt mijn 

passie verder dan het verbeteren van 

concurrentieposities – ik wil de 

levenskwaliteit verbeteren van mensen, 

ongeacht of hier economische winst te 

behalen valt.  

 

Toen de EU in 2008 aankondigde 

gloeilampen uit te willen faseren, 

realiseerde ik me dat bedrijven alleen niet 

in staat zijn de grote maatschappelijke 

veranderingen waar we voor staan te bewerkstelligen. De politiek is essentieel in 

het vormgeven van deze veranderingen. Sindsdien volg ik nauwlettend welke rol 

politiek speelt in het dagelijks leven en zie ik veel ruimte voor verbetering.  

 

De afgelopen maanden heb ik actief bijgedragen aan de Volt Flevoland Community 

door praktische stappen te nemen voor efficiëntere samenwerking. De mooie 

stappen die we hebben gezet, wil ik graag doorzetten. Daarom stel ik mij kandidaat 

voor het co-voorzitterschap van Volt Flevoland, waar ik met mijn creatieve 

achtergrond, organisatorische inzichten en mijn bewust naïef positieve blik een 

waardevolle bijdrage kan leveren.  
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Sanneke Prins 

Co-voorzitter 

 

Hallo mede-Volters!  

Mijn naam is Sanneke. Sinds eind 2021 

woon ik samen met mijn vriend in Almere 

Oosterwold. Hier bouwen we samen ons 

huis en planten we een voedselbos(je).  

 

Sinds 2023 ben ik lid van Volt. Juist in een 

tijd waarin democratie onder druk staat, 

geloof ik in de kracht van een 

pan-Europese, grassroots beweging als Volt 

– niet alleen op Europees niveau, maar juist 

ook binnen onze provincie en gemeenten. 

De afgelopen maanden heb ik me dan ook 

actief ingezet voor de oprichting van onze 

lokale afdeling. Graag wil ik als bestuurder 

duurzaam bijdragen aan de ontwikkeling en 

versterking van Volt Flevoland.  
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Geertje Wiersma 

Bestuurder 

 

Beste Volter in Flevoland, Hierbij stel ik mij 

graag voor als kandidaat-penningmeester.  

Wie ik ben? Mijn naam is Greetje Wiersma. Ik 

ben een 54-jarige Friese Flevolandse. Ik woon 

in Lelystad, met mijn man en onze dochter. Ik 

werk betaald bij de Hema in Lelystad en 

vrijwillig bij Lelystad Verbindt, een startende 

organisatie voor en door inwoners van 

Lelystad. Volt is mijn partij, vanwege haar 

grassroots-beweging, haar Europese oriëntatie 

en haar duurzame blik op de toekomst.  

 

Waar sta ik voor? Voor de waarden van Volt. Ik 

vind in Volt een combinatie van realiteitszin en 

humanisme. De ontwikkelingen in de lokale, 

landelijke en wereldpolitiek volgend, denk ik dat het tijd is dat we de waarden van 

Volt in de Flevolandse politiek moeten kunnen uitdragen. Tijd om de afdeling op te 

richten. Want ik denk dat we als samenleving beter kunnen. Dat Volt het 

vertrouwen in de politiek kan laten groeien. Daaraan wil ik bijdragen. Door te 

luisteren en vragen te stellen, met aandacht voor diversiteit in belangen en door te 

zoeken naar dat wat nodig is en mogelijk is.  

 

Wat breng ik mee? Mijn greet-ige energie en mijn tijd. Mijn financiële 

administratieve ervaring, die ik heb opgedaan bij de redactie van de 

Stadmakers-pagina in de Flevopost. Mijn integriteit, mijn creativiteit en 

vasthoudendheid, bij het zoeken naar de ‘ruimte’ om knelpunten op te lossen. Je 

stem en steun gevraagd, alsjeblieft. Zodat we als bestuur, met Sanneke, Wouter, 

Herald en ik en de kancie met Magda, Henk en René, samen met jullie verder 

kunnen bouwen aan Volt in Flevoland. Om faciliterend te zijn en anderen de stap 

naar de politiek mogelijk te maken.  

 

Groetje Greetje (Student van Verbindende Communicatie - Marshall Rosenberg)  
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Herald Voorneveld  

Bestuurder 

 

Herald Voorneveld – Ervaring, 

Verandering en een Blik op de 

Toekomst  

 

Beste Volt-leden,  

Mijn naam is Herald Voorneveld, en ik 

stel me met enthousiasme kandidaat 

voor het bestuur van Volt Flevoland. 

Mijn reis begon in 1990 als onderzoeker 

in Mexico en Soedan, maar al snel werd 

duidelijk dat ik niet alleen wilde 

onderzoeken en analyseren—ik wilde 

veranderen. Die drang naar verbetering 

en vooruitgang heeft me geleid door 

diplomatie, internationale samenwerking, duurzaamheid en strategisch 

management.  

 

Als diplomaat bij UNESCO heb ik onderhandeld over internationale verdragen en 

Nederland vertegenwoordigd op het wereldtoneel. Later verdiepte ik me in 

Europees cultuur- en mediabeleid en werkte ik aan het versterken van publieke en 

private organisaties door Lean, Agile en verandermanagement. Van gemeentelijke 

organisaties tot multinationals, overal in Europa heb ik structuren verbeterd en 

complexe uitdagingen omgezet in werkbare oplossingen.  

 

Eén les staat voor mij centraal. Verandering ontstaat alleen door samenwerking. 

Succes hangt af van mensen. Mensen met hun eigen talenten, voorkeuren en 

belangen. Organisaties leiden is niet alleen structuren verbeteren. Het is vooral 

mensen verbinden.  

 

Nu wil ik mijn ervaring en strategische blik inzetten voor VOLT in Flevoland. Een 

provincie met enorme potentie op het gebied van duurzaamheid, innovatie en 
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inclusieve groei. Ik geloof in een politiek die slim, daadkrachtig en toekomstgericht 

is—precies zoals Volt dat voor ogen heeft. 

  

Met een achtergrond in internationale samenwerking, duurzaamheid en 

beleidsontwikkeling wil ik helpen om onze regio sterker en progressiever te 

maken. Samen kunnen we Flevoland positioneren als een voorbeeld van Europese 

samenwerking en groene vooruitgang.  

 

Ik kijk ernaar uit om met jullie in gesprek te gaan en samen te bouwen aan een 

toekomstbestendig Flevoland.  

 

Stem op ervaring, visie en daadkracht.  
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Magda Groot  

Kandidatencommissie 

 

Ik ben Magda Groot, lid van Volt sinds begin 

2021.  

De reden dat ik lid ben geworden van Volt 

is kort maar krachtig.  

Alles voor een sterk Europa, zonder kleur, 

godsdienst of andere gedachten.  

Ik ben werkzaam bij Loading-Systems/ Van 

Wijk Nederland, een internationaal bedrijf 

welk wereldwijd opereert. Wij produceren, 

verkopen en monteren Docking Equipment 

en bieden vervolgens Service aan.  

Mijn functie binnen dit bedrijf is Organisational Support Manager (EU)  

Ik wil mij inzetten om van Volt een zichtbare partij te maken.  

De afdeling Flevoland opzetten is daarin een noodzakelijke stap.  

Ik stel mij nu beschikbaar om plaats te nemen in de kandidatencommissie.  

Het zou mooi zijn als we, in Flevoland, gelijk met gemeenteraadsverkiezingen mee 

kunnen doen.  

 

We gaan ervoor.  
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Henk van Dijk  

Kandidatencommissie 

 

Mijn naam is Henk van Dijk, geboren 13 juli 

1942 in de Cocksdorp op Texel.  

Gelukkig getrouwd met Maria de Jong sinds 

1965. Sinds 1992 woonachtig in de Filmwijk 

in Almere. Sinds 2000 gepensioneerd 

verkeersvlieger. Na mijn pensionering heb 

ik nog 8 jaar als instructeur gewerkt op de 

KLM Flight Academy te Eelde. Tijdens mijn 

periode als actief vlieger ben ik lid geweest 

van de VNV, de vakbond voor 

verkeersvliegers en heb daar, met 

tussenpozen, 14 jaar als bestuurslid 

Martinairzaken gefunctioneerd. Tijdens 

mijn periode bij de KLM Flight Academy was 

ik lid van de selectiecommissie voor 

verkeersvlieger. In mijn vrije tijd klus ik wat met modelvliegtuigjes in mijn garage 

en ben lid van de Modelvliegclub Almere (MVA). 

  

Als vrijwilliger heb ik een aantal jaren bij De Schoor, een welzijnsorganisatie in 

Almere, gewerkt als buurtbemiddelaar. Mijn motivatie om mij op te geven als 

kandidaat lid van deze commissie is eigenlijk dezelfde als waarom ik lid van Volt 

ben geworden:  

t.w. een absolute noodzaak voor een sterk verenigd Europa (zeker in het licht van 

de huidige geopolitieke situatie) waarbij (bestuurs-) leden van Volt van 

onbesproken gedrag dienen te zijn. Daarbij is een grondige screening van alle 

antecedenten onontbeerlijk.  

 

Als ik daartoe mijn steentje kan bijdragen, zal ik dat graag doen.  

 

 

 

 

Volt Nederland  I  Pagina 7 

 



 
 

 

René Maertens  

Kandidatencommissie 

 

Ik ben René Maertens. Sinds 1986 

werkzaam in het onderwijs en vanaf 1990 

woon en werk ik in Almere als docent 

lichamelijke opvoeding, maar al ruim 20 jaar 

actief als onderwijs innovator. Ik heb 

verschillende onderwijsconcepten 

ontwikkeld en geïmplementeerd die 

landelijk navolging kregen. Hierdoor kwam 

ik in aanraking met de lokale politiek. 

Namens de VVD heb ik toen acht jaar in de 

gemeenteraad gezeten. De overstap naar 

Volt is voor mij een logische stap. De 

problemen op het gebied van o.a. 

veiligheid, klimaat en asiel en migratie 

vragen om een Europese aanpak. Ik wil mij 

sterk maken voor een Volt 

vertegenwoordiging op lokaal en 

provinciaal niveau, daarom stel ik mij 

kandidaat voor de kandidatencommissie.  
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